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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA  

Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka  
__________________________________________________________________________________________________  

  

Zápis  
z 14. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,   

konaného dne 18.9.2024 od 16:30 hod, sál kulturního domu, Bělá u Jevíčka čp. 170.  

  

  

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“ nebo „ZO“) 

bylo zahájeno v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.   

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá 

uJevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.9.2024 do 18.9.2024. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, z celkového počtu 7 členů zastupitelstva 

a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích)  

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Červinka a p. Vašková mají 

k tomuto zápisu připomínky - bez připomínek.    

  

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání.  

  

Návrh usnesení:   

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 13 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 31.7.2024.  

  

Výsledek hlasování:   Pro:  7   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat.  

  

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele.  

  

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Slámu a p. Kobelku a zapisovatelkou p. Vaškovu. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.   

  

 Návrh usnesení:  

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Davida Slámu a Ivo Kobelku, 

zapisovatelkou Markétu Vaškovou.  

  

Výsledek hlasování:     Pro:   7   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat.  
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2. Schválení programu 13. zasedání ZO.  

  

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a který byl v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšíření 

programu o následující bod:  

• Rozšíření bodu č. 3 – Rozpočtové opatření č. 6/2024 a č. 7/2024.  

• Poskytnutí daru obci Bělá pod Pradědem postižené povodní.  

  

Návrh programu:  

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele.  

2. Schválení programu 14. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka.  

3. Rozpočtové opatření č. 6/2024 a č. 7/2024.  

4. Plán inventur majetku obce za rok 2024.  

5. Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku Regionu MTJ.   

6. Veřejná zakázka „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka“.  

7. Měření rychlosti a intenzity dopravy.  

8. Záměr směny pozemků k.ú. Bělá u Jevíčka.   

9. Žádosti o pronájem části pozemků v k.ú. Smolná a k.ú. Malonín.  

10. Žádost o dar – Centrum J. J. Pestalozziho, Chrudim.  

11. Žádost o dar – Linka bezpečí.  

12. Poskytnutí daru obci Bělá pod Pradědem postižené povodní.  

13. Různé.  

14. Diskuse.  

15. Závěr.  

  

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Přihlásil se člen ZO p. David 

Sláma, že v bodu č. 8 je ve střetu zájmů a nebude v tomto bodě hlasovat. Předsedající vzal tuto 

informaci na vědomí. Žádné další doplňující body nebo připomínky nebyly vzneseny a starosta 

dal hlasovat o návrhu programu.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 14. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka.  

  

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat.  

  

  

3. Rozpočtové opatření č. 6/2024 a č. 7/2024.  

  

Starosta uvedl, že rozpočtové opatření č. 6/2024, bylo schváleno starostou dne 30.8.2024 

a rozpočtové opatření č.7/2024 bylo schváleno starostou dne 17.9.2024. Obě RO byla zaslána 

na vědomí zastupitelům i členům FV. Starosta dále seznámil přítomné s detaily obou rozpočtových 

opatření. Nikdo neměl dalších připomínek.   
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2024 schválené 

starostou dne 30.8.2024 a rozpočtové opatření č. 7/2024 schválené starostou dne 17.9.2024.  

  

  

4. Plán inventur majetku obce za rok 2024.  

  

Starosta seznámil přítomné s Plánem inventur majetku obce za rok 2024 a jmenoval členy hlavní 

inventarizační komise a dílčích inventarizačních komisí pro jednotlivá zařízení. Toto je přílohou 

zápisu. Informativní schůzka členů IK k inventarizacím proběhne dne 4.12.2024 v 16:00 hod. 

v kanceláři OÚ.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Plán inventur majetku obce Bělá u Jevíčka 

za rok 2024“ a složení inventarizačních komisí pro inventuru majetku obce Bělá u Jevíčka 

za rok 2024.  

  

  

5. Smlouva o poskytnutí mimořádného členského příspěvku Regionu MTJ.   

  

Starosta předložil ke schválení smlouvu s Regionem MTJ na poskytnutí mimořádného členského 

příspěvku. Region obdržel dotaci od PK na „pořízení vybavení a propagaci Regionu MTJ“, 

konkrétně na hliníkové nůžkové stany pro obce regionu, které budou mít zájem. Cena stanu je 

32.074 Kč, dotace je 16.667 Kč a obec zaplatí formou mimořádného příspěvku 15.407 Kč.   

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu č. 2 o poskytnutí mimořádného 

členského příspěvku“ s Regionem Moravskotřebovsko a Jevíčsko ve výši 15.407,- Kč.   

  

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  

  

  

6. Veřejná zakázka „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka“.  

  

Starosta uvedl, že jak již bylo jednoznačně avizováno na minulých jednání ZO, zastupitelstvo nemá 

v úmyslu schválit smlouvu o dílo s vítěznou firmou „Sdružení Bělá u Jevíčka“ – vedoucí společník 

EVT Stavby s.r.o., Svitavy vzhledem k výši vysoutěžené ceny. Tento stav je nutné vyřešit, a proto 

starosta předkládá ke schválení „Rozhodnutí zadavatele o zrušení zadávacího řízení“.    

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Rozhodnutí zadavatele o zrušení zadávacího 

řízení“ na veřejnou zakázku s názvem „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka“.   

  

Výsledek hlasování:   Pro:  7    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  
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Starosta dále uvedl, že byla vedena komunikace obce s odborníky z oboru realizace kanalizací 

na téma jak v této věci dál. Z hlediska toho, aby se vyčerpaly opravdu všechny možnosti 

z uvedených jednání vyplynulo, že jedinou možností je vyhlášení nového zadávacího řízení, 

tentokrát však zadávaného v otevřeném řízení dle zákona č. 134/2016 Sb., a zmírnění 

kvalifikačních podmínek tak, aby se mohlo přihlásit víc firem a tím bylo dosaženo nižší ceny. 

Starosta předkládá ke schválení zadávací dokumentaci pro novou veřejnou zakázku ČOV 

a splašková kanalizace Bělá u Jevíčka. Pro zajištění financování je nutné podání žádosti o podporu 

na SFŽP ČR podle podmínek Národního programu Životního prostředí, Výzva č. 1/2024 a Žádosti 

o poskytnutí půjčky ze SFŽP ČR – Výzva č. 1/2024 PU.   

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje novou „Zadávací dokumentaci“ na veřejnou 

zakázku v otevřeném řízení s názvem „ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka – nové 

vyhlášení“.   

  

Výsledek hlasování:   Pro:   7   Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí podání žádosti o podporu na SFŽP ČR podle 

podmínek Národního programu Životního prostředí, Výzva č. 1/2024 a Žádosti o poskytnutí 

půjčky ze SFŽP ČR – Výzva č. 1/2024 PU.   

   

  

7. Měření rychlosti a intenzity dopravy.  

   

Starosta seznámil přítomné s výsledky měření „Statistika silničního provozu v obci Bělá 

u Jevíčka“, které proběhlo ve dnech 3. až 10.9.2024. Z měření vyplynulo, že pouze 32 % vozidel 

dodrželo předepsanou rychlost 50 km/hod., tím pádem bude nutné přijmout opatření pro nápravu 

tohoto stavu, a to výzvou PČR k provádění měření rychlosti v obci. Tato statistika je přílohou 

zápisu a bude zveřejněna na stránkách obce.    

    

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí výsledky měření intenzity dopravy a rychlosti 

– Statistika silničního provozu v Bělé u Jevíčka.  

  

  

8. Záměr směny pozemků k.ú. Bělá u Jevíčka.  

  

Starosta uvedl, že je nutné dát do souladu se skutečností cestu na p.č. 164/2 a p.č. 168/2 k.ú. Bělá 

u Jevíčka, která ve skutečnosti zasahuje na pozemek p.č. 168/1 k.ú. Bělá u Jevíčka v majetku 

p. VXXXXXX GXXXXXX. Byla dohodnuta směna části výše uvedeného pozemku za část 

obecního pozemku p.č. 928/1 k.ú. Bělá u Jevíčka. Vzhledem ke střetu zájmů p. Slámy starosta 

žádá ZO o souhlas s vyvěšením záměru směny pozemků.    
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje souhlas s vyvěšením záměru směny části pozemku 

p.č. 168/1 k.ú. Bělá u Jevíčka v majetku Veroniky Geršlové za část obecního pozemku p.č. 928/1 

v k. Bělá u Jevíčka.   

  

Výsledek hlasování:   Pro:  6    Proti:  0      Zdržel se:  1 (Sláma)      Návrh byl přijat  

   

  

9. Žádosti o pronájem části pozemků v k.ú. Smolná a k.ú. Malonín.  

  

Starosta seznámil přítomné s dvěma žádostmi o pronájem pozemků:  

− HXXXXXX NXXXXXX žádá o pronájem části pozemku p.č. 43/3 v k.ú. Malonín ostatní 

plocha o výměře cca 75 m2 za účelem zlepšení prostředí v blízkosti vlastní nemovitosti Bělá 

u Jevíčka čp. 130. Vyjádření zastupitelů: Ille, Porketová – nemám námitek, Vašková, Červinka 

– souhlasím.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje souhlas s vyvěšením záměru pronájmu části 

pozemku p.č. 43/3 v k.ú. Malonín.   

    

Výsledek hlasování:   Pro:   7   Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat  

  

− SXXXXXX UXXXXXX žádá pronájem části pozemků p.č. 224/1 a p.č. 438/2 v k.ú. Smolná 

u Jevíčka ostatní komunikace o výměře cca 70 m2 za účelem parkování.   

Názory zastupitelů: Ille – uvedený prostor je ostatní komunikace - veřejné prostranství, které 

obec zvelebila za nemalé peníze a je určeno k užívání pro všechny, Červinka – pronájem 

podobného prostranství by byl problémem do budoucna, kdy by mohli další občané žádat 

pronájem části veřejné komunikace, Vašková, Porketová, Kobelka – máme stejný názor, 

Sláma – pronájem „ostatních komunikací“ za účelem parkování není možný.    

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje nesouhlas s vyvěšením záměru pronájmu části 

pozemků p.č. 224/1 a p.č. 438/2 v k.ú. Smolná u Jevíčka ostatní komunikace o výměře cca 70 m2 

za účelem parkování.   

   

Výsledek hlasování:   Pro:  7    Proti:  0      Zdržel se:  0      Návrh byl přijat  

  

  

10. Žádost o dar – Centrum J.J.Pestalozziho, Chrudim.  

  

Starosta seznámil přítomné s žádostí o dar Centra J. J. Pestalozziho z Chrudimi ve výši 10.000 Kč, 

odůvodněný podporou tří osob z naší obce v délce 18 hodin odborné péče.  

Názor zastupitelů je jednotný a všichni se vyjádřili ve smyslu: podporujeme Charitu MT a Polička, 

nemáme kapacity na podporu více neziskových organizací.  
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka neschvaluje dar Centru J. J. Pestalozziho, Chrudim.  

   

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  

  

  

11. Žádost o dar – Linka bezpečí.  

  

Starosta seznámil přítomné s žádostí o pokračování podpory Linky bezpečí s žádostí o finanční 

příspěvek ve výši 3000 Kč. Starosta dále uvedl, že obec nikdy finančně LB nepodporovala. Názory 

zastupitelů: zazněly stejné názory zastupitelů jako v minulém bodě programu.  

  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka neschvaluje dar na podporu Linky bezpečí, z.s.  

  

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  
  

  

12. Poskytnutí daru obci Bělá pod Pradědem postižené povodní.  
  

Starosta pohovořil o iniciativě, která vznikla mezi spřátelenými obcemi s názvem Bělá (Není Bělá 

jako Bělá) na podporu povodní těžce postižené Bělé pod Pradědem. Jednotlivé obce se rozhodly 

poskytnout Bělé pod Pradědem finanční dar, avšak dle vyjádření vedení obce pro ně v současnosti 

peníze nemají valný význam, protože v postižené oblasti není možné nic koupit. Proto bylo 

dohodnuto, že pomoc bude materiální na základě požadavků postižené obce. Naše obec byla 

požádána společně s obcí Česká Bělá, které jsou nejblíž k Bělé pod Pradědem, zda by zajistila 

nákup, pořízení a dovoz materiální pomoci do postižené obce. Obce poskytnou finanční dar na účet 

obce Bělá u Jevíčka a ta společně s Českou Bělou zajistí nákup a dovoz materiální pomoci.  Proto 

se hned v úterý 17. 9. uskutečnil první závoz z naší obce, ve středu, tzn. dnes byl závoz z České 

Bělé a zítra opět Bělá u Jevíčka. Na základě konkrétních zážitků ze situace v postižené obci starosta 

vyhlásil sbírku mezi občany obce. Snaha pomoci mezi občany je velká, a i proto budou zítra 

vypraveny dvě dodávky ve spolupráci se starostou z Křenova.   

Starosta seznámil přítomné s výší darů jednotlivých obcí a navrhnul poskytnutí daru ve výši  

20.000 Kč. Žádný jiný návrh nebyl podán.  
  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje dar ve prospěch povodní postižené obce Bělá  

pod Pradědem na nákup a dopravu materiální pomoci v hodnotě 20.000 Kč.  

  

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.  
  

  

Různé.  
  

13.1 Jednání o případné směně pozemků s p. Krejčím a HZS Jevíčko a.s. 

Starosta informoval, že p. KXXXXXX (p.č. 217) i HZS Jevíčko (p.č. 213/1) nereflektovali 

na nabídku obce na směnu pozemků ve Smolné a prodali výše uvedené pozemky p. ŠXXXXXX.     
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13.2 Parkování na kontejnerovém stání u prodejny Hruška.  

Starosta uvedl, že na četné žádosti o řešení a stížnosti na parkování na kontejnerovém stání 

u prodejny Hruška, kde v poslední době trvale parkují dva stejné automobily, podá žádost na DI 

PČR a Odbor dopravy MT na umístění svislého dopravního značení, které bude řešit tento 

problém.  

  

13.3 Stížnosti na užívání motokrosové trati nad dohodnutý rámec.  

Starosta uvedl, že dle vyjádření členů motokrosového oddílu užívají trať dle dohody s obcí. 

Nicméně se stává, že na trať přijedou cizí uživatelé, kteří tam nemají co dělat. V takovém případě 

se má volat na tel. číslo Petr Heger 777 102 732, který přijede sjednat nápravu. Číslo bylo předáno 

stěžovateli p. PXXXXXX.  

   

  

13.4  Pozvánka na kulturní akce v nadcházejícím období.  

Starosta předal slovo předsedkyni kulturního výboru, která pozvala přítomné na připravované 

kulturní akce.  

14. Diskuse.  

  

Nikdo se do diskuse nepřihlásil.  

  

    

15. Závěr.  

  

Starosta poděkoval všem zúčastněným a v 17:20 hod.  zasedání ukončil.   

  

  

  

Zápis vyhotoven dne: 23.9.2024 v Bělé u Jevíčka  

  

Upravil:                            Petr Nárožný  

  

  

  

Ověřovatelé:                      David Sláma  v. r.  

  

  

                                           Ivo Kobelka  v. r.  

  

  

                         

Starosta:                             Petr Nárožný  v .r.  


